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Skuteczna reklama!
Zadzwoń: 600 293 129

Podczas noworocznego spotkania samorządowego  
6 lutego br. przyznano Nagrody Burmistrza i tytuły Przyja-
ciela Gminy Tłuszcz za 2013 rok.

Zaproszenie na uroczystość przyjęło wielu znakomitych 
gości, m.in.: wiceminister gospodarki, podsekretarz stanu w 
ministerstwie gospodarki Dariusz Bogdan, wicemarszałek 
województwa mazowieckiego Krzysztof Strzałkowski, pre-
zesa SK banku Jan Bajno, radni powiatowi: Mariusz Dem-
biński, Sławomir Klocek i Janusz Tomasz Czarnogórski oraz 
przewodniczący rady miejskiej Krzysztof Gajcy.

Stawili się również radni gminni, przedstawiciele pla-
cówek oświatowych, jednostek organizacyjnych gminy 
Tłuszcz, przedsiębiorcy z terenu  gminy, członkowie stowa-
rzyszeń oraz mieszkańcy.

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk po przywitaniu 
gości przedstawił prezentację podsumowującą rok 2013 oraz 
plany i perspektywy na rok 2014. 

Goście mogli również zobaczyć fi lm zaprezentowany 
przez Ośrodek Pomocy Społecznej, w którym przedstawione 
zostały nowatorskie przedsięwzięcia z zakresu pomocy spo-
łecznej i aktywizacji społeczeństwa. 

Referendum w Ząbkach 23 lutego.  Czytaj na str. 5

Przyłączyć Wołomin
O rozbudowie sieci kanalizacyjnej na terenie gminy oraz stra-
tegicznych inwestycjach powiatowych rozmawiamy z Pawłem 
Solisem, przewodniczącym Rady Powiatu Wołomińskiego 
oraz prezesem zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Ka-
nalizacji w Wołominie.

Docenieni w Tłuszczu

Pływalnia 
w Ząbkach 

otwarta 

(dokończenie na str. 7)

- W 2007 roku zbadaliśmy po-
trzeby naszych mieszkańców. Oprócz 
dróg, najczęściej oczekiwaną inwesty-
cją był basen, postrzegany jako cen-
trum miastotwórcze. Obecnie stwo-
rzyliśmy  wielkie centrum sportowo-
-rekreacyjne, które w jednym miejscu 
będzie skupiało wiele funkcji. Dzięki 
odważnemu podejściu do inwestycji 
pobudziliśmy również lokalną przed-
siębiorczość - powiedział burmistrz 
miasta Robert Perkowski.

Czytaj na str. 3

Moja Gazeta Regionalna: Trwa sukcesywna rozbudowana 
sieci kanalizacyjnej i wodociągowej na terenie Gminy Woło-
min. Jakie zadania i projekty w tym momencie są najważniej-
sze dla PWiK?
Paweł Solis: Na bieżąco realizujemy wszystkie zadania zwią-
zane z poprawą jakości technicznej sieci oraz jakości dostar-
czanej wody, ale najważniejszym ze strategicznego punktu 
widzenia zadaniem jest pozyskiwanie środków zewnętrznych 
na fi nansowanie inwestycji. Ubiegamy się o środki z Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz Programu Roz-
woju Obszarów Wiejskich, tak aby kontynuować rozwój nowo-
czesnej sieci wod.-kan. na terenie miasta i gminy Wołomin. 
Pierwszy z projektów – dofi nansowanie z Narodowego Fundu-
szu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej został już za-
akceptowany (lista ulic objętych programem w ramce na str. 2 
– red.), a drugi – z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich jest 
w fazie rozpatrywania.

(dokończenie na str. 2)

Burmistrzowie Ząbek: Robert Perkowski i Artur Murawski w towarzystwie Marii Chmielew-
skiej, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wołominie

Podwójny laureat Nagrody Burmistrza Tłuszcza w kategorii Mecenat 
Kulturalny i Przyjaciel Gminy Tłuszcz: prezes SK banku Jan Bajno 
z burmistrzem Pawłem Bednarczykiem
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Przyłączyć Wołomin

Wykaz inwestycji Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 
Wołominie, które będą realizowane w ramach dofinansowaniu 
z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko w latach 
2014 – 2015r
Sieć kanalizacji deszczowej: ulice: Kobyłkowska, Piłsudskiego, 
Bratnia, Kurkowa, Brzozowa, Topolowa i osiedle Gwarek (Wo-
łomin).
Sieć wodociągowa: ulice: Teligi, Kurkowa (Wołomin), Szczęsna 
(Nowe Lipiny), dojazdowa do ul. Willowej (Duczki) i dojazdowa 
do ul. 100-lecia (Zagościniec).
Sieć kanalizacji sanitarnej: ulice: Al. Niepodległości, Złota, Wo-
łyńska, Kurkowa, dojazdowa do ul. Sikorskiego, Cementowa, 
Kościelna, Łukasiewicza / Podmiejska, Gdyńska, Piłsudskiego / 
Radzymińska, Kleeberga, Żytnia, Nowa Wieś, Geodetów, Zimo-
wa, Jesienna (Wołomin), Środkowa, dojazdowa do ul. 100-lecia, 
Grzybowa, Nadrzeczna, dojazdowa do ul. Kolejowej (Zagości-
niec), dojazdowa do ul. Przytorowej, Sybiraków, dojazdowa do 
Szosy Jadowskiej (Duczki), dojazdowa do Szosy Jadowskiej, 
Szczęsna (Nowe Lipiny)

(dokończenie ze str. 2)

 „ Jedna Idea, Jedność w Działaniu, Jeden Powiat”

Stowarzyszenie Jeden Powiat zaprasza do współpracy

www.jedenpowiat.pl

facebook.com/stowarzyszeniejedenpowiat

Od strony technicznej kluczo-
wym zadaniem jest „wyjście 
z pasa drogowego”. Dlatego 
zależy nam na współpracy z 
mieszkańcami, tak aby wszyst-
kie roboty wykonywać kom-
pleksowo i nie musieć w przy-
szłości ponownie rozkopywać 
danej ulicy i ponosić kosztów 
związanych z jej odbudową.
Wiedząc też o planowanych 
inwestycjach drogowych, 
uzupełniamy brakującą infra-
strukturę wod.-kan. w pasie 
drogowym, tak aby nie trzeba 
było ponownie rozpruwać na-
wierzchni.
Wykonujemy przykanaliki 
do posesji zabudowanych, ale 
także niezabudowanych, któ-
rych właściciele zgłoszą się do 
nas i będą mogli potwierdzić, 
że otrzymali warunki zabudo-
wy lub pozwolenie na budowę. 

Inwestycja w kanalizację nie 
jest dla mieszkańców małym 
wydatkiem. W jaki sposób 
PWiK chce ich do tego prze-
konywać?
Mamy specjalny program, 
z którego mogą skorzystać 
mieszkańcy gminy, którzy nie 
mają podłączonej kanalizacji. 
W ramach oferty pod nazwą 
„Projekt za złotówkę” miesz-
kaniec Gminy Wołomin może 
zlecić PWiK opracowanie pro-
jektu przyłącza kanalizacyjne-
go, który wykonujemy za sym-
boliczną złotówkę.
Drugi pakiet promocyjny to 
„Wybuduj Przyłącze z PWiK”. 
Przedsiębiorstwo wykonuje 
we własnym zakresie budowę 
przyłącza czyli pokrywa koszty 
tzw. robocizny, a mieszkaniec 
płaci tylko za materiały, co zna-
cząco obniża wysokość jego 
wydatków.

Jest Pan również przewodni-
czącym Rady Powiatu Woło-
mińskiego. Za kilka miesięcy 
kończy się kadencja władz sa-
morządowych. Które ze zre-
alizowanych przez ostatnich 
kilka lat projektów uznałby 
Pan za najważniejsze?
Wskazałbym na poprawę 
przejezdności drogami po-
wiatowymi do Warszawy, od 
ul. Armii Krajowej w Woło-
minie, przez ulice Załuskiego 
i Zagańczyka w Kobylce, po 
Wolności, Lipową i Marecką w 
Zielonce.
Oczywiście, byłoby optymal-
nie, gdyby wszystkie drogi 
powiatowe zmodernizować 
kompleksowo, uzupełnić o ka-
nalizację deszczową czy ścież-
ki rowerowe. Najważniejsze 
jest, aby w miarę szybko po-
prawić przejezdność i bezpie-
czeństwo zarówno kierowców 
jak i mieszkańców.

 Przygotowanie pełnej do-
kumentacji i aplikowanie o 
środki zewnętrzne na inwe-
stycje drogowe jest szansą po-
zyskania nowych inwestorów 
i szybkiego rozwoju Powiatu 
Wołomińskiego.
Ogromnie ważne było prze-
forsowanie decyzji o budowie 
węzła „Wołomin” na trasie S8, 
oprócz planowanych od po-
czątku zjazdów w Zielonce i 
Kobyłce.
 Powstanie nowy, 2,5-kilo-
metrowy odcinek trasy woje-
wódzkiej 635 na odcinku od 
węzła Czarna do węzła Wo-
łomin, co będzie ogromnym 
skokiem, jeśli chodzi o jakość 
połączeń naszego powiatu ze 
stolicą.
Ponadto bardzo cieszy pla-
nowana inwestycja dotycząca 
modernizacji ulicy Kasprzy-
kiewicza w Leśniakowiźnie, 
której mieszkańcy zmagają 

się z efektami intensywnego 
rozwoju lokalnego przemysłu i 
sporym ruchem tranzytowym.

Jednak nie wszędzie komu-
nikację udaje się poprawić. 
Przykładem choćby brak 
zmian na trasie 634.
Jest to trasa należąca do woje-
wództwa, ale mamy świado-
mość, że mieszkańców niezbyt 
interesuje, kto konkretnie jest 
właścicielem drogi. Oni tylko 
pytają, kiedy wreszcie zosta-
nie zmodernizowana. Sytuacja 
nie wygląda tutaj zbyt opty-
mistycznie, powygasały wcze-
śniejsze decyzje środowiskowe 
i projektowanie trzeba zacząć 
od nowa. 
Powiat i zainteresowane gminy 
wystąpiły z inicjatywą wspar-
cia w tej sprawie. Są gotowe 
własnymi środkami przepro-

wadzić konsultacje społeczne i 
przygotować projekty, jeśli tyl-
ko samorząd województwa na 
ich podstawie przystąpiłby do 
realizacji inwestycji. Rozmowy 
w tej sprawie wciąż trwają.
Innym tematem, którego jesz-
cze nie udało się zrealizować, 
a o którym muszę wspomnieć 
jest Centrum Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych i 
Ośrodek Dziennego Pobytu. 
Taki ośrodek stanowił będzie 
znaczące odciążenie dla rodzi-
ców i opiekunów osób niepeł-
nosprawnych, które ukończyły 
25 rok życia.
Jak olbrzymie znaczenie mają 
tego rodzaju inwestycje dla lo-
kalnej społeczności, pokazuje 
efekt zrealizowanej w ostatnim 
okresie budowy Zespołu Szkół 
Specjalnych w Ostrówku.

TS

W poniedziałek 10 lute-
go ok. godz. 17-ej policja w 
Zielonce otrzymała informa-
cję o rzekomym podłożeniu 
ładunku wybuchowego w 
supermarkecie „Piotr i Pa-
weł” przy ul. Paderewskiego. 

Zgodnie z procedurami zgło-
szenie wywołało szereg dzia-
łań, poczynając od odłącze-
nia gazu i prądu w budynku, 
wezwaniu na miejsce grupy 
pirotechnicznej, a także służb 
pogotowia energetycznego, 
ratunkowego i straży pożar-
nej.

Ze sklepu oraz z budyn-
ków mieszkalnych nad mar-
ketem ewakuowanych zostało 
około 70 osób. Podstawiony 
został specjalny autobus, w 
którym ewakuowani miesz-
kańcy mogli się schronić. 
Incydent, poza lękiem loka-
torów o swoje życie i pozosta-
wione w mieszkaniach mienie 

(blok został oddany do użyt-
ku ok. roku temu), naraził 
na duże straty zarówno de-
welopera, jak i supermarket. 
Przez kilka godzin budynek 
był odizolowany, zamknięto 
również dojazdowe ulice.

Na szczęście informacja 
o ładunku wybuchowym w 
supermarkecie okazała się 
być fałszywa. Jeszcze tego sa-
mego dnia Policja na miejscu 
zdarzenia, po przesłuchaniu 
personelu, zatrzymała osobę 
podejrzaną o dokonanie fał-
szywego alarmu. Jest to młoda 
kobieta, 24-letnia, Emilia  Ś., 
pracownica marketu. Jak do-
wiedzieliśmy się nieoficjalnie, 
mieszkanka Zielonki. Osoba 
ta prawdopodobnie zostanie 
przebadana pod kątem psy-
chiatrycznym. 

Trwa dochodzenie w tej 
sprawie. red.

Fałszywy alarm 
w Zielonce
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NOWOCZESNA 
BANKOWOŚĆ 
SPÓŁDZIELCZA

www.skbank.pl 

ZIMOWY
KREDYT

0%
RRSO 12,13%/całkowita kwota kredytu 10 000 zł/ 
czas obowiązywania umowy 6 m-cy/ prowizja 0%/ 
oprocentowanie 11,5% w skali roku/ całkowita 
kwota do zapłaty 10 337,16 zł/ wysokość raty 1 722,86 zł 

prowizja dla stałych klientów

Zaproszenie przyjęli 
m.in. posłowie na Sejm: Ja-
cek Sasin i Andrzej Halicki, 
wicemarszałek województwa 
mazowieckiego Krzysztof 
Strzałkowski, przewodniczą-
cy Rady Powiatu Wołomiń-
skiego Paweł Solis, starosta 
wołomiński Piotr Uściński, 
Dyrektor Powiatowego Urzę-

du Pracy Jolanta Tlaga, bur-
mistrzowie sąsiednich gmin, 
radni, przedstawiciele insty-
tucji i organizacji działających 
na terenie miasta, przedstawi-

ciele wykonawcy oraz nadzo-
ru budowlanego, pracownicy 
urzędu i podległych mu jed-
nostek samorządowych.

Po powitaniu gości i wy-
stąpieniu burmistrza nad-
szedł czas na podziękowania 
i gratulacje zarówno dla osób 
odpowiedzialnych za tę inwe-
stycję, jak i władz miasta.

Starosta wołomiński Piotr 
Uściński nie krył radości i 
dumy cytując słowa zamiesz-
czone na swojej ulotce wybor-
czej z 2007 roku. - Budowa pły-

walni była ostatnim celem, jaki 
postawiliśmy przed sobą star-
tując wspólnie z burmistrzem 
Robertem Perkowskim do rady 
miasta. Wszystkie inne założe-
nia programowe KW „Młode 
Ząbki”, z którego startowaliśmy, 
zostały już zrealizowane - po-
wiedział. I na poparcie swoich 
słów pokazał ulotkę wyborczą.

Następnie goście hono-
rowi zostali poproszeni przez 
burmistrza Perkowskiego 
do przecięcia wstęgi, a ks. 
proboszcz Parafii Św. Trójcy 

Na ten dzień z niecierpliwością czekali wszyscy: władze samorządowe, mieszkańcy Ząbek 
oraz sąsiednich gmin. W walentynkowy piątek, 14 lutego dokonano uroczystego otwarcia   Cen-
trum Turystyczno-Rekreacyjno-Sportowego - krytej pływalni przy Miejskim Ośrodku Sportu i 
Rekreacji w Ząbkach.  

Pływalnia w Ząbkach otwarta 

Projekt był współfinan-
sowany przez Unię Euro-
pejską ze środków Europej-
skiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Re-
gionalnego Programu Ope-
racyjnego Województwa 
Mazowieckiego 2007-2013 
oraz ze środków budżetu 
województwa mazowieckie-
go.

Dzięki prawie 13 milio-
nom złotych dotacji z Re-
gionalnego Programu Ope-
racyjnego Województwa 
Mazowieckiego 2007-2013 
oraz ze środków budżetu 
województwa mazowiec-
kiego realizacja najnowo-
cześniejszego w powiecie 
wołomińskim projektu 
dobiegła końca. Wkład 
własny kwalifikowalny 
gminy to 20,255,878,50 zł. 
Budynek krytej pływalni o 
charakterze rekreacyjno–
sportowym wyposażony jest 
w basen pływacki o wymia-
rach (25 m x 12,5 m x 1,35-2 
m), basen do nauki pływa-
nia o wymiarach (6,5 m x 

10,0 m), brodzik dla dzieci, 
basen rekreacyjny wyposa-
żony w atrakcje tj. gejzery 
powietrzne, masaże karku, 
masaże podwodne itp. wan-
ny jacuzzi z hydromasażem 
oraz zjeżdżalnię wodną typu 
rurowego (dł. ok. 75 m).

Na kondygnacji pod-
ziemnej znajdują się: wie-
lostanowiskowy parking 
podziemny, pomieszczenia 
techniczne oraz pomiesz-
czenia związane z technolo-
gią basenu.

Na parterze - zespół hal-
lu wejściowego z kasą, szat-
nią ogólną, barem, zespół 
szatniowo-sanitarny dla 
użytkowników basenu, ze-
spół zaplecza hali basenowej 
oraz zespół odnowy biolo-
gicznej wyposażony w sta-
nowiska do opalania, saunę, 
łaźnię, gabinet masażu.

Na pierwszym piętrze 
znajduje się widownia, 
ogólnodostępne sanitariaty, 
bar, czterotorowa kręgiel-
nia, dwa boiska do squasha 
z własnym zapleczem oraz 

zespół pomieszczeń admini-
stracyjnych.

Rozpoczęcie robót bu-
dowlanych przez wyko-
nawcę - firmę CONDITE, 
nastąpiło w styczniu 2012 r. 
i swoim zakresem obejmo-
wało wykonanie budynku 
pływalni o następujących 
parametrach technicznych: 
ilość kondygnacji nadziem-
nych -2 kondygnacje, ilość 
kondygnacji podziemnych 
-1 kondygnacja, długość x 
szerokość - 52,35 x 37,10 
m, wysokość - 11,90 m, 
powierzchnia zabudowy - 
1994,00 m², powierzchnia 
użytkowa - 5  355,88 m², 
kubatura części podziemnej 
- 9  650 m³, kubatura części 
nadziemnej - 19 000 m³.

W ramach inwestycji 
zostało wykonane zago-
spodarowanie terenu, a 
także droga w ul. Słowac-
kiego  wraz z włączeniem w 
drogę wojewódzką - ul. Ks. 
Skorupki. 

Edward Kowara uroczyście 
poświęcił pływalnię. Wznie-
siono toast lampką szampana, 
nie zabrakło również wspania-
łego tortu okolicznościowego.

A potem burmistrz Per-
kowski zaprosił wszystkich 
do obejrzenia nowego obiek-
tu: goście próbowali swoich 
sił na kręgielni, z niekłamaną 

przyjemnością skorzystali z 
sauny, pływalni i pozostałych 
atrakcji. US

Obiekt poświęcił ks. proboszcz Edward Kowara w asyście burmistrzów Ząbek i honorowych gości

Wstęgę przecina poseł Jacek Sasin (mieszkaniec Ząbek)
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Prace radnych w komi-
sjach oraz pozytywna opinia 
Komisji Budżetowo-Gospo-
darczej wprowadzająca jed-
nocześnie kilka poprawek do 
projektu budżetu nie zwia-
stowały tak fatalnego końca. 
Kością niezgodny okazały się, 
zgłoszone przez burmistrza 
Janusza Werczyńskiego po-
prawki, które jak przekonywał 
na sesji, miały być wewnętrz-
nie spójne i logiczne.

- Zgłaszając swoje popraw-
ki na niecałe 24 godziny przed 
sesją budżetową, burmistrz w 
jednej ze swoich zmian ocze-
kiwał, by rada podjęła decyzję, 
która z założenia wzbudzała 
kontrowersje. Jak się okaza-
ło tego samego zdania byli 
również radni z ugrupowania 
burmistrza, czyli Wspólnoty 
Samorządowej. Wyrazili to w 
głosowaniach, najpierw przy-
chylając się do rozdzielenia 
głosowań nad poszczególnymi 
zmianami, a następnie gło-
sując przeciwko niektórym 
propozycjom burmistrza. Blok 
zmian, który miał być przy-
jęty w jednym głosowaniu, 
zakładał, że rada głosując za, 
zgodzi się na dodatkowe go-
dziny nauczania indywidual-
nego oraz nauczania specjal-
nego w mareckich szkołach, 
ale jednocześnie godzi się na 
zmniejszenie liczby oddziałów 
przedszkolnych w szkołach 
podstawowych – oddziałów, 
które już dziś są przepełnione. 
Analogicznie, głosując przeciw 
odziały zostały by zachowane, 
natomiast wszystkie zajęcia 
dodatkowe (oczekiwane przez 
rodziców), nie mogły by być 
zrealizowane. W obu przy-

padkach winną decyzji byłaby 
rada – wyjaśnia przewodni-
czący klubu radnych „Marki 
2020” Jacek Orych.

Radni zastosowali podob-
ne rozwiązanie w przypadku 
wniosków zgłoszonych przez 
poszczególne komisje rady. 
Zmiany w poszczególnych 
paragrafach budżetu głoso-
wano oddzielnie, rozkłada-
jąc poszczególne wnioski na 
czynniki pierwsze. Doprowa-
dziło to do sytuacji, w której 
większość radnych głosowała 
za zwiększeniem wydatków 
(np.  na rozbudowę sieci mo-
nitoringu), ale przeciw cię-
ciom, które miałyby wyge-
nerować środki na pokrycie 
nowych wydatków.

Przyjęta w 2011 roku 
uchwała rady miasta w spra-
wie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej zabrania 
składania nowych wniosków 
do projektu budżetu w trakcie 
sesji zarówno radnym, jak i 
burmistrzowi, co uniemożli-
wiło skuteczne reagowanie na 
decyzje radnych na bieżąco. 
Po przeprowadzeniu wszyst-
kich głosowań nad zmianami 
burmistrz Janusz Werczyński 
oznajmił, że nie jest w sta-
nie wprowadzić do projektu 
budżetu skutków wszystkich 
przegłosowanych poprawek, 
aby radni poznali ostateczny 
kształt uchwały, nad którą za 
chwilę będą głosować oraz 
nie zgadza się na ewentualne 
zwiększenie deficytu. Swoją 
wypowiedź zakończył proś-
bą o odrzucenie projektu 
uchwały budżetowej, a tuż po 
głosowaniu stwierdził, że jest 
mu bardzo przykro, bo po raz 

pierwszy odkąd został burmi-
strzem Marek radni nie przy-
jęli budżetu. 

Głosami radnych Wspól-
noty Samorządowej oraz PiSu 
budżet został odrzucony. Co 
to oznacza dla miasta? Na 
pewno zmniejszenie liczby 
inwestycji w bieżącym roku i 
zaciśnięcie pasa. Budżet usta-
lony przez RIO musi się bilan-
sować, to znaczy, że w 2014 
roku nie może być mowy o 
jakimkolwiek deficycie bu-
dżetowym, a ten był zapla-
nowany przez burmistrza na 
ponad 2,8 mln złotych. Pod 
znakiem zapytania stoi też 
wyrażenie zgody przez RIO 
na planowaną emisję obligacji 
komunalnych, z których przy-
chód został zaplanowany na 
5,5 mln złotych. 

Niestety, likwidacja de-
ficytu oraz ograniczenie do-
chodów musi się wiązać z 
cięciami w wydatkach, a w 
tym roku planowano m.in. 
budowę bazy sportowej dla 
Szkoły Podstawowej Nr 4 
(200 tys.  zł) oraz Zespołu 
Szkół Nr 2 (2 mln zł), czy też 
modernizację ulic: Radnej 
(1,2 mln zł) i Dzikiej (300 tys. 
zł). O  tym, które inwestycje 
zyskają akceptację Regional-
nej Izby Obrachunkowej, a 
które zostaną usunięte z bu-
dżetu na 2014 rok, dowiemy 
się już po zamknięciu tego 
numeru. 

Dariusz Pietrucha
Przewodniczący Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej
Rady Miasta Marki

Urząd Miasta Ząbki in-
formuje, że w związku z prze-
budową ul. Orlej jeszcze w 
lutym br. (prawdopodobnie 
już od najbliższego ponie-
działku) zostanie wyłączone 
z ruchu skrzyżowanie ulic 
Kwiatowej i Orlej. Zostaną 
zamknięte wloty i wyloty 
ulic Orlej i Kwiatowej. Prze-
jazd w ciągu ul. ks. Skorupki 
(po jednym pasie w każdym 
kierunku) będzie zachowany 
przez cały okres prac. Dojazd 
do posesji będzie możliwy 
sąsiednimi ulicami. Należy 
szczególnie zwracać uwagę 

na nowe oznakowanie.
W związku z wprowa-

dzanymi objazdami trasa li-
nii 199 zostanie skierowana 
na objazd. Autobusy w kie-
runku Targówka pojadą ul. 
Stefczyka, aż do ul. ks. Sko-
rupki. Przystanki Sikorskiego 
01 i ks. Skorupki 01 zostaną 
zawieszone. Zamiast nich 
zostanie uruchomiony tym-
czasowy przystanek na ul. 
Stefczyka przy ul. Okrzei. W 
związku z wprowadzeniem 
ruchu autobusowego na ul. 
Stefczyka będzie obowiązy-
wał zakaz zatrzymywania. 

Autobus 199 w kierunku 
Rembertowa pojedzie ul. 
Piłsudskiego do ul. Szwoleże-
rów. Przystanek ks. Skorupki 
02 na ul. Kwiatowej zostaje 
zawieszony, należy korzystać 
z sąsiednich przystanków 
PKP Ząbki 54 (na wysokości 
ul. Targowej) i Kwiatowa 02 
na ul. Szwoleżerów. 

Informacja o terminie 
zmiany trasy linii 199 zo-
stanie ogłoszona na stronie 
www.ztm.waw.pl, w autobu-
sach i na przystankach.

Dlaczego młodzi kupują mieszkania w Ząbkach?

Utrudnienia w Ząbkach

Uchwała budżetowa odrzucona 
Marki

Rada Miasta Marki po raz pierwszy w historii nie przyjęła uchwały budżetowej. 18 lutego za 
radnych budżet na 2014 rok ustali Regionalna Izba Obrachunkowa, która (jak zwykle w takich 
sytuacjach) dokona poważnych cięć budżetowych i ograniczenia inwestycji.

Zamknięte skrzyżowanie. Zmiana trasy linii 199

Osiedle Neptun budowa-
ne w trzech etapach przy ul. 
Powstańców w Ząbkach to 
docelowo prawie 600 miesz-
kań o najbardziej popularnych 
metrażach. Budowa rozpoczęła 
się w zeszłym roku, więc wybór 
jest jeszcze duży a chętnych na 
mieszkania nie brakuje. Co wy-

różnia Osiedle Neptun na tle 
innych inwestycji w Ząbkach i 
co sprawia, że młodzi ludzie tak 
tłumnie chcą tu zamieszkać?

Poniżej przedstawiamy listę 
powodów, dla których Osiedle 
Neptun w podwarszawskich 
Ząbkach staje się w pierwszym 
wyborem młodych ludzi:
1. Godny zaufania deweloper 
Polnord SA, inwestor budu-
jący Osiedle Neptun, posiada 
37-letnie doświadczenie i jest 
w czołówce polskich dewelo-
perów pod względem liczby 
sprzedanych mieszkań. Jego 
stabilna kondycja finansowa 

jest gwarantem bezpieczeństwa 
inwestycyjnego na osiedlu.
2. Cena i metraż mieszkań
Na Osiedlu Neptun powstanie 
docelowo 600 mieszkań. W 
pierwszym etapie można wy-
bierać spośród tych najczęściej 
poszukiwanych, małych ale 
funkcjonalnych 2- i 3-pokojo-

wych mieszkań, z których każde 
posiada balkon lub ogródek.
3.  Program dopłat „Mieszka-
nie dla Młodych”
Na Osiedlu Neptun można sko-
rzystać z rządowego programu 
dopłat „Mieszkanie dla Mło-
dych”. Szczegóły programu oraz 
warunki jakie muszą być speł-
nione, aby do niego przystąpić 
można omówić w czynnym 6 
dni w tygodniu biurze sprzeda-
ży Polnordu na ul. Powstańców.
4. Urokliwe położenie osiedla
Osiedle Neptun jest położone w 
urokliwej, zielonej i cichej oko-
licy na skraju Ząbek. Zalesione 

tereny wokół sprzyjają space-
rom i rowerowym wycieczkom, 
a rozbudowana infrastruktura 
tej części miasta, liczne szkoły 
i sklepy dopełniają komfortu 
mieszkania w okolicy.
5. Blisko Warszawy
Zaledwie 10 km dzieli Osiedle 
Neptun od Pałacu Kultury i 
Nauki, a liczne przystanki au-
tobusowe pozwalają dotrzeć do 
Centrum Warszawy w zaledwie 
pół godziny.

Osiedle Neptun to miejsce 
idealne dla wszystkich młodych 
ludzi przywiązujących wagę do 
wygód miejskiego życia, ce-
niących jednocześnie spokój 
i bliskość natury. Nie trzeba 
wyprowadzać się z Ząbek, żeby 
wygodnie i szybko dojechać do 
pracy w Warszawie, a po pra-
cy szybko wrócić do cichego 
mieszkania pod miastem. Na 
pewno wszyscy szukający swo-
jego pierwszego „M” powinni 
ofercie Polnordu przyjrzeć się 
bliżej.

Przyjdź do Biura Sprzedaży 
Polnord w Ząbkach przy ul. 
Powstańców i dowiedz się 
więcej. Telefon: 22 110 10 10, 
e-mail: sprzedaz.zabki@po-
lnord.pl, www.polnord.pl.

W Ząbkach powstaje nowoczesny kompleks mieszkaniowy Osiedle Neptun. Co oprócz ma-
łych metraży mieszkań i niskiej ceny sprawia, że własne „M” kupuje tutaj tyle młodych rodzin?
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Referendum to jedno z 
podstawowych narzędzi demo-
kracji. Skoro zgodnie z prawem 
do niego doprowadzono i je 
ogłoszono, mieszkańcy powin-
ni wziąć w nim udział i przed-
stawić swoją opinię. Tak – „opi-
nię”, bowiem wynik nie będzie 
dla nikogo zobowiązujący. Jest 
to tylko sugestia dla Rady Mia-
sta, która teoretycznie wcale nie 
musi się z werdyktem zgodzić.

Dziecko z kąpielą
Kwestią bardzo dyskusyjną 

pozostaje, czy zagadnienia tak 
ważne jak bezpieczeństwo, po-
winno być rozstrzygane w po-
wszechnym głosowaniu. Brak 
sympatii w społeczeństwie do 
danej służby nie oznacza jesz-
cze, że nie jest ona potrzebna. 
Ludzie nie lubią też np. ko-
morników czy dentystów i w 
ewentualnym głosowaniu także 
te potrzebne zawody mogłyby 
więc przepaść.

Zamiast głosu ludu, w ta-
kich dziedzinach powinno się 
słuchać specjalistów. A ci (w 
tym przypadku jest to przede 
wszystkim policja) zgodnie 

twierdzą, że strażnicy miej-
scy są potrzebni. Mówił o tym 
choćby powiatowy komendant 
policji mł. inspektor Dariusz 
Krząstek w wywiadzie dla „re-
gionalnej (MGR nr 20(188) z 
24 października 2013r.

Każdy dodatkowy, umun-
durowany funkcjonariusz, to 
większe bezpieczeństwo miesz-
kańców. A poczucie bezpie-
czeństwa nie da się – i nie po-
winno – przeliczać na złotówki. 
Lepiej szukać oszczędności w 
mniej strategicznych dziedzi-
nach.

Pomysł na przyszłość?
Nikt nie twierdzi, że akurat 

Straż Miejska z Ząbek jest for-
macją doskonałą. Jednak jeśli 
radni czy mieszkańcy mają za-
strzeżenia do metod jej pracy, 
powinni przydatną formację 
zreformować, a nie likwidować. 
Tak samo, jak leczy się pacjen-
tów, a nie uśmierca, albo (żeby 
użyć łagodniejszej metafory) 
naprawia się usterkę w samo-
chodzie, a nie wyrzuca go na 
śmietnik i zaczyna chodzić pie-
chotą.

Doświadczenia okolicz-
nych miast, które strażni-
ków już się pozbyły, jak np. 
Zielonki, pokazują, że „po 
cięciu” wcale problemy nie 
znikają. Trzeba szukać roz-
wiązań zastępczych – inwe-
stować w rozbudowę moni-
toringu, kupować dodatkowe 
etaty w cierpiącej na brak 
ludzi policji czy zatrudniać 
prywatnych ochroniarzy, 
którzy nie są nawet w poło-
wie tak kompetentni i przy-
gotowani, jak strażnicy. Trzy 
średnie rozwiązania zamiast 
jednego dobrego.

„Strażnicy za dużo za-
rabiają”, „polują tylko na 
mandaty”, „dublują się z po-
licją” – argumentują często 
zwolennicy likwidacji straży. 
Zapewne do momentu, gdy 
sami znajdą się w niebez-
piecznej sytuacji, gdy in-
terwencja funkcjonariuszy 
będzie im natychmiast po-
trzebna. Tylko gdzie wtedy 
zadzwonią?

Tomasz Sobiech 

Naprawiać czy wyrzucać?

Było kandydatów wielu…

Mieszkańcy Ząbek w referendum, które odbędzie się w niedzielę, 23 lutego, wypowiedzą 
się na temat dalszego istnienia Straży Miejskiej w tym mieście. Pytanie tylko, czy takie kwestie 
powinny być rozstrzygane w plebiscytach?

Proponowano tę funkcję 
Zbigniewowi Paziewskiemu 
(PiS), który jednak nie był 
specjalnie zainteresowany, 
tym bardziej, że od niedawna 
pełni funkcję prezesa KS „Hu-
ragan” oraz Joannie Pełszyk, 
przewodniczącej komisji edu-
kacji. Radna odmówiła jednak 
zdecydowanie i lojalnie, repre-
zentuje bowiem w radzie ten 
sam klub Wspólnoty Samo-
rządowej, co przewodniczący 
Dutkiewicz. Radni Wspólnoty 
Samorządowej byli przeciwni 
wprowadzeniu do porządku 
obrad punktu dotyczącego od-
wołania Marcina Dutkiewicza, 
poza tym on sam, składając 
rezygnację, nadmienił o koń-
cu koalicji PiS – WS. Pewnie 
dlatego wśród kandydatów 
na stanowisko przewodniczą-
cego nie wymienia się teraz 
radnych ze Wspólnoty. Na 
sesji wymieniane było jeszcze 
nazwisko Marka Górskiego 
(SKW), później do kandyda-
tów na przewodniczącego do-
łączyli Andrzej Żelezik (SKW) 
i Emil Wiatrak (Wspólny Wo-
łomin), który na styczniowej 
sesji złożył wniosek o odwo-
łanie Dutkiewicza. Niejako 
naturalnym kandydatem jest 

także Krzysztof Wytrykus, 
obecny wiceprzewodniczący 
rady, który jako starszy wie-
kiem wiceprzewodniczący 
zwoła w połowie marca sesją, 
na której rada wyłoni ze swo-
jego grona przewodniczącego.  

Kandydat na przewodni-
czącego musi mieć poparcie 
co najmniej 11 z 21 radnych. 
Poza tym, funkcja może i 
atrakcyjna, ale obowiązków 
też niemało. Główne zadanie 
każdego przewodniczącego 
to organizowanie pracy rady i 
prowadzenie obrad. Minusem 
jest także to, że do końca ka-
dencji zostało zaledwie kilka 
miesięcy, wyłączając okres 
wakacji odbędzie się może sie-
dem posiedzeń rady. Zapewne 
nie wszyscy, nawet z tych wy-
mienionych powyżej, są zain-
teresowani przewodniczeniem 
przez tak krótki czas. 

Najpoważniejsi kandy-
daci to niewątpliwie Andrzej 
Żelezik i Krzysztof Wytrykus. 
Pierwszy jest radnym od 1990 
r., był już przewodniczącym, 
obecnie przewodniczy komisji 
bezpieczeństwa. Reprezentu-
je ugrupowanie SKW, które 
przez trzy lata było w mery-
torycznej i dość łagodnej opo-

W poprzednim numerze MGR informowaliśmy w dość obszernym artykule, że Michał Dutkie-
wicz złożył rezygnację z funkcji przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie. Rezygnacja upra-
womocni się po 30 dniach i dopiero po tym czasie możliwe jest zwołanie posiedzenia rady w celu 
wybrania nowego przewodniczącego. Nazwiska następców Dutkiewicza padały już na styczniowej 
sesji, zanim jeszcze została złożona rezygnacja. 

zycji wobec rządzącej koalicji 
PiS-WS. Drugi jest obecnie 
wiceprzewodniczącym rady, 
a w przeszłości również pełnił 
funkcję przewodniczącego.  W 
końcu ważne jest, żeby nowy 
przewodniczący wiedział, o co 
chodzi, bo na naukę nowych 
obowiązków nie ma czasu. 
Miejmy nadzieję, że radni wy-
biorą osobę doświadczoną i 
kompetentną, która w spraw-
ny sposób będzie prowadziła 
sesje i w godny sposób będzie 
reprezentowała radę na róż-
nych spotkaniach czy uroczy-
stościach. Bo jeśli ma to być 
ktoś, kto funkcję przewodni-
czącego będzie traktował jako 
trampolinę w wyborach sa-
morządowych i wykorzysta ją 
do swojej li tylko promocji, to 
lepiej niech najważniejszy fotel 
w radzie pozostanie pusty.  

Agata Bochenek 

Rembertowscy radni na 
ostatniej sesji, 14 lutego br., sto-
sowną uchwałą poparli inicja-
tywę Fundacji Sztuki Abdank 
Polska, Komitetu Katyńskie-
go, Kręgu Pamięci Narodowej 
oraz Stowarzyszenia Olszynka 
Grochowska dotyczącą tablicy 
upamiętniającej Jana Pawła II w 
roku kanonizacji Papieża Pola-
ka. Tablica ma być umieszczona 

na elewacji Biblioteki Publicz-
nej im. Jana Pawła II przy ul. 
Gawędziarzy 8.

„Tablica to wyraz pamięci 
za pontyfikat Papieża - Polaka. 
Dzięki wieloletniej posłudze na 
Tronie Piotrowym Jan Paweł II 
zaszczepił w nas idee społeczeń-
stwa solidarnego i opartego na 
tradycyjnym modelu rodziny” 
- czytamy w uzasadnieniu do 

uchwały, podpisanym przez 
radną Barbarę Burtniak.

Wymienione organizacje 
wyraziły chęć partycypowania 
w kosztach projektu i wykona-
nia tablicy, która ma być spo-
łecznym hołdem mieszkańców 
dzielnicy oddanym Najwięk-
szemu Synowi Rzeczypospoli-
tej. red.

Tablica na cześć Papieża - Polaka
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Spotkanie poprowadziła 
Jadwiga Suk prezes S-PUO. 
Powitała wszystkich,   zaczy-
nając od burmistrza Roberta 
Perkowskiego, wymieniając 
także rektora Wyższej Szkoły 
Współpracy Międzynarodowej 
i Regionalnej im. Zygmunta 
Glogera w Wołominie profe-
sora nadzwyczajnego Janusza 
Kowalskiego, proboszcza para-
fii Miłosierdzia Bożego Edwar-
da Kowarę, przedstawicielkę 
SK banku dyr. Barbarę Mak-
simczuk, a także gospodarza 

obiektu - dyrektora gimnazjum 
Karola Małolepszego, uczniów 
oraz pozostałych przybyłych 
gości.

W związku z obchodami 
60-lecia twórczości Juliana Tu-
wima w ubiegłym roku, część 
artystyczna przebiegała w ta-
kim właśnie klimacie. Jak przy-
stało na rozpoczęcie semestru 
akademickiego na początek, 
zaraz po poświęceniu przez ks. 
proboszcza, odśpiewano „Gau-
deamus”. Następnie dyrektor 
radia „Ząbki” Marek Wysocki 

deklamował fragment poema-
tu Juliana Tuwima „Kwiaty 
Polskie”. Opowiedział także o 
historii ząbkowskiej audioteki 
i jej zbiorach. W nawiązaniu 
do płyty z twórczością Wiery 
Gran i Juliana Tuwima, która 
znajduje się w zbiorach, zapo-
wiedział występ Anny Grabiń-
skiej, która  wykonała piosenkę 
Mein jidiche Mame. Następnie 
dyrektor szkoły Karol Małolep-
szy poprosił gościa – profesora 
Janusza Kowalskiego o krótkie 
przemówienie, które było za-
czątkiem tego, co studenci Uni-
wersytetu Otwartego będą mo-
gli usłyszeć na jego wykładach.

Potem była równie piękna, 
muzyczna część artystyczna 
przygotowana przez uczniów 
gimnazjum.

Frekwencja na sali była 
duża,  co pozwala wierzyć, że 
wiele osób skorzysta z zajęć na 
ząbkowskim uniwersytecie dla 
osób w każdym wieku! 

Organizatorem Uniwersy-
tetu jest Stowarzyszenie Powia-
towy Uniwersytet Otwarty, któ-
re już V semestr prowadzi za-
jęcia na wołomińskiej uczelni. 
Pierwsze zajęcia dla chętnych 
rozpoczną się już 25 lutego w 
budynku gimnazjum o godzi-
nie 17.00. 

Iwona Potęga

Uniwersytet Otwarty w Ząbkach
- Powiatowy Uniwersytet Otwarty w Ząbkach uważam za 

otwarty – powiedział Robert Perkowski burmistrz Miasta Ząbki, 
podczas inauguracji uczelni dla każdego, która właśnie rozpoczę-
ła swoją działalność w budynku Publicznego Gimnazjum nr 1 w 
Ząbkach. 

OBWIESZCZENIE WOJEWODY MAZOWIECKIEGO
Na podstawie art. 11f ust. 3, 4 i 6 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 687 t. j.) oraz 
art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., 
poz. 267 t. j.),

zawiadamiam
o wydaniu, w dniu 11 lutego 2014 r. postanowień Wojewody Mazowieckiego stwierdzających 
uchybienie przez Panią Ewę Wicher, Pana Romana Radomskiego, Panią Ewę Radomską terminu do 
wniesienia odwołania od decyzji Starosty Wołomińskiego Nr 18pz/2013 z dnia 18 października 2013 r., 
znak: WAB.6740.14.17.2013 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla inwestycji „polegającej  
na rozbudowie drogi powiatowej nr 4361W ulicy Lipińskiej na odcinku od ulicy Sikorskiego 
do Alei Niepodległości w Wołominie wraz z przebudową istniejących urządzeń energetycznych 
i  teletechnicznych na działkach mieszczących się w liniach rozgraniczających teren niezbędny do 
realizacji drogi powiatowej
- ew. nr: 324/1, 324/2 w obrębie 0024-24 Wołomin – miasto
- ew. nr: 30 (30/1*, 30/2), 33/5 (33/10*, 33/11), 33/9 (33/12*, 33/13), 69/2 (69/3*, 69/4), 35/16, 
35/8, 35/13, 35/14, 35/15, 35/5, 35/12, 60/1, 42/1, 54/6, 68/4, 61/1, 61/3, 58/1 w obrębie 0031-31 
Wołomin –miasto

xx/x lub xx – działki przed podziałem lub nie podlegające podziałowi
(xx/x*) – działki powstałe w wyniku podziału nieruchomości, leżące w granicach lokalizacji inwestycji
(xx/x) – działki powstające w wyniku podziału, leżące poza granicami lokalizacji inwestycji
i na działkach przeznaczonych pod przebudowę urządzeń infrastruktury technicznej, znajdujących się poza 
liniami rozgraniczającymi teren niezbędny do realizacji drogi powiatowej:

- ew. nr: 251, 268, 273, 272, 275, 312, 313 w obrębie 0024-24 Wołomin – miasto
- ew. nr: 33/9 (33/12, 33/13), 33/4, 11, 36, 33/5 (33/10, 33/11) w obrębie 0031-31 Wołomin – miasto
- ew. nr: 11, 12/3 w obrębie 0029 Stare Lipny Wołomin – obszar wiejski

(tłustym drukiem – numery działek po podziale przeznaczone pod przebudowę infrastruktury technicznej)
oraz na działkach:

- ew. nr: 250, 206, 317/1, 319/1, 321/1 w obrębie 0024-24 Wołomin – miasto
- ew. nr: 20, 2/14, 34 w obrębie 0031-31 Wołomin – miasto
Położonych poza liniami rozgraniczającymi, na których przewidziano przebudowę dróg innych 
kategorii” 

oraz informuję
o możliwości zapoznania się przez strony postępowania z treścią tych postanowień w Wydziale 
Infrastruktury i Środowiska Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie, Plac Bankowy 
3/5, I piętro, wejście F od Al. Solidarności, pokój 500, w godzinach: poniedziałki 1200 – 1600; środy 
800 – 1200, piątki 800 – 1200; tel. (022) 695-66-32. 

Pouczenie
Ww. postanowienia są ostateczne w administracyjnym toku instancji. Wobec wyczerpania środków 
odwoławczych stronie służy prawo wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Warszawie, ul. Jasna 2/4, w terminie 30 dni od dnia doręczenia postanowienia stronie, za moim 
pośrednictwem; Plac Bankowy 3/5, 00-950 Warszawa. Zgodnie z art. 49 k.p.a. doręczenie uważa się 
za dokonane po upływie 14 dni od ukazania się niniejszego obwieszczenia.

WIŚ-II.7821.23.1.2014.AM   
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Centrum Dietetyczne NATURHOUSE
ul. Orla 8 lok 69, 05-091 Ząbki

tel. 604 110 153 
email: zabki.orla@naturhouse-polska.com 

W kolejnym punkcie spo-
tkania wręczono wyróżnienia: 
„Nagroda Burmistrza Tłuszcza 
za 2013 rok” . 

W kategorii Mecenat Kultu-
ralny laureatem został SK bank 
(Spółdzielczy Bank Rzemiosła 
i Rolnictwa w Wołominie), w 
kategorii Przedsiębiorca Ak-
tywny Społecznie wyróżniono 
salon fryzjerski „Beata”, Beata 
Musielik. W kategorii Najak-
tywniejsze Stowarzyszenie 
doceniono Okręg Mazowiecki 
Polskiego Związku Wędkar-
skiego Koło nr 84 „Ciernik” 
Tłuszcz, natomiast za Najcie-
kawsze Wydarzenie uznano 
inscenizację historyczną „Od-
bicie Stacji Tłuszcz 1918 roku”.

Przyznano również wy-
różnienia Przyjaciel Gminy 
Tłuszcz dla instytucji i ich 
przedstawicieli współpra-
cujących w 2013 r. z gminą. 
Otrzymali je: wicepremier i 
minister gospodarki Janusz 
Piechociński, wicemarszałek 
województwa mazowieckiego 

Krzysztof Strzałkowski, pre-
zes Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospo-
darki Wodnej Artur Dąbrowski 
oraz prezes zarządu SK banku 
Jan Bajno. 

Z okazji 25-lecia polskiej 
transformacji, w uznaniu za 
aktywne propagowanie idei 
i ducha przedsiębiorczości w 
środowisku lokalnym poprzez 
zaangażowanie i wkład w roz-
wój polskiej gospodarki wice-
premier i minister gospodarki  
Janusz Piechociński oraz bur-
mistrz Tłuszcza Paweł Bednar-
czyk skierowali listy gratulacyj-
ne dla przedsiębiorców z terenu 
Gminy Tłuszcz. Otrzymali je: 
Barbara Owczarska (Zakład 
Produkcyjno-Usługowo-Han-
dlowy), Kazimierz Banaszek 
(Auto-Ban Serwis), Katarzyna 
i Sławomir Matakowie (Hotel 
„Batory”), Danuta i Henryk 
Ciok (CIOK-INS), Zbigniew 
Frąckiewicz (Przedsiębiorstwo 
Handlowo-Usługowe), Janusz 
Puławski (Puławski PPHU), 

Stanisław Sieradzki (PHU 
STANPOL), Marian Świeżak 
(Zakład Betoniarski),  Marek 
Przybysz i Janusz Marczak 
(UNIGAZ), Jerzy Brzozowski 
(Przedsiębiorstwo Produk-
cyjno-Handlowo-Usługowe), 
Iwo Ałaszkiewicz (PROGIFT), 
Adam Piotr Sikora (PIOTRO-
-STAL), Zdzisław Dąbrowski 
(Usługi Transportowe i Han-
del) oraz Mariusz Teodorczyk 
(MAR-ZET Składy Budowla-
ne).

Wręczono również meda-
le pamiątkowe Pro Masovia 
przyznane przez marszałka 
województwa mazowieckiego 
Adama Struzika. Otrzymali je: 
Chór Miejski LUX MEA oraz 
Tadeusz Sasin, prezes Towarzy-
stwa Przyjaciół Ziemi Tłusz-
czańskiej. 

Zwieńczeniem tego szcze-
gólnego wydarzenia był kon-
cert Chóru Miejskiego LUX 
MEA.   

Red.

Przedstawiciele firm wyróżnionych przez Ministra Gospodarki

 Laureaci Nagród Burmistrza na zdjęciu z wicemarszalkiem Krzysztofem Strzałkowskim i burmi-
strzem Pawłem Bednarczykiem

30 stycznia 2014 roku 
zmarł Stefan Klemens Bałuk ps. 
Starba, jeden z 89 cichociem-
nych – uczestnik Powstania 
Warszawskiego, generał bryga-
dy Wojska Polskiego w stanie 
spoczynku. 

Dla społeczności gminy 
Dąbrówka jest szczególnie waż-

ną postacią, ponieważ operacja 
zrzutu cichociemnych, w tym 
gen. Bałuka miała miejsce po-
między Kołakowem i Ostrów-
kiem w nocy z 9 na 10 kwietnia 
1944 r. 

 Dla uczczenia tych wyda-
rzeń 11 maja 2014 roku w Ko-
łakowie odbędzie się uroczy-

Docenieni w Tłuszczu

Zmarł Stefan 
Klemens Bałuk

(dokończenie ze str. 1)

stość połączona z grą terenową 
„Żołnierze niezłomni. Kołaków 
1944. Pamiętamy”, na którą już 
teraz zapraszają władze gminy 
Dąbrówka.
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stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

W hali sportowej przy Publicznym Gimnazjum im. Tade-
usza w Dąbrówce 9 lutego br. odbył się Turniej Piłki Siatkowej 
Kobiet o Puchar Wójta Gminy Dąbrówka.

W turnieju wystąpiło 5 drużyn złożonych głównie z 
gimnazjalistek i licealistek. Zawody prowadzili nauczyciele wy-
chowania fizycznego – Dariusz Lorek i Damian Stachurski, a w 
rolę sędziów wcielili się uczniowie gimnazjum.

Rozgrywki prowadzone były systemem „każdy z każdym” 
– w sumie rozegrano 10 spotkań. Po ponad czterech godzinach 
zmagań, które upłynęły w atmosferze zdrowej rywalizacji, wy-
łoniono zwycięzców.

Oto ostateczna klasyfikacja turnieju: 1. Jak nie my to kto!; 
2. UKS Dąbrówka; 3. PG Juniorki; 4. Fejmy; 5. Imperium Trójki.

Po zakończeniu zawodów nagrody wręczył Tadeusz Bulik 
– Wójt Gminy Dąbrówka. Pierwsze trzy drużyny otrzymały pu-
chary, medale oraz nagrody rzeczowe, a pozostałe – dyplomy i 
upominki.

Wszystkie nagrody zostały ufundowane przez Urząd Gmi-
ny w Dąbrówce.

Uczestnicy i organizatorzy mają nadzieję, że impreza będzie 
kontynuowana w kolejnych latach.

Celem turnieju była pro-
mocja i popularyzacja halowej 
piłki nożnej wśród uczniów 
szkół średnich Gminy Radzy-
min, integracja społeczności 
szkolnych, wyłonienie naj-
lepszych szkolnych zespołów,  
propagowanie zdrowego stylu 

życia i właściwej rywalizacji 
sportowej wśród młodzieży 
szkolnej oraz zdobywanie do-
świadczenia na przyszłość w 
realizacji imprez sportowych 
na szczeblu gminnym, służą-
cym promocji szkoły.

W turnieju udział wzięły 
dziewięcioosobowe reprezen-
tacje chłopców z następują-
cych szkół:

 Zespół Szkół Terenów 
Zieleni, Zasadnicza Szkoła 
Zawodowa  (drużyna klas I i 
II oraz drużyna klas III), LO 
im. C. K. Norwida, Zespół 
Szkół z Wołomina.

2 lutego br. w hali sporto-
wej Publicznego Gimnazjum 
im. Tadeusza Kościuszki w 
Dąbrówce rozegrany został 
XVI Turniej Tenisa Stołowego 
o Puchar Wójta Gminy Dą-
brówka. W organizację turnieju 
była zaangażowana młodzież 
oraz nauczyciele z Publicznego 
Gimnazjum w Dąbrówce.

Po zakończeniu rozgrywek 
zwycięzcy otrzymali pamiątko-
we puchary oraz nagrody rze-
czowe i dyplomy, które wręczył 
Tadeusz Bulik – wójt Gminy 
Dąbrówka.

Wyniki:
Gra pojedyncza kobiet: 

I miejsce - Anna Kaszuba; II 
miejsce - Ewelina Rasińska; 
III miejsce - Katarzyna Nagra-

ba; IV miejsce - Milena Bulik; 
V miejsce - Marta Król.

Gra pojedyncza mężczyzn: 
I miejsce - Patryk Stankowski; 
II miejsce - Krzysztof Popielarz; 
III miejsce - Marcin Krysz-
kiewicz; IV miejsce - Tomasz 
Żurawski; V miejsce - Mariusz 
Jusiński; VI miejsce - Łukasz 
Łukasiewicz.

Gra podwójna mężczyzn
I miejsce - Patryk Stankow-

ski, Krzysztof Popielarz; II miej-
sce - Marcin Rudnik, Kamil Pa-
łaszewski; III miejsce - Tomasz 
Żurawski, Marek Żurawski; IV 
miejsce - Dominik Zadrożny, 
Andrzej Król; V miejsce - Ma-
riusz Jusiński, Marek Piórkow-
ski; VI miejsce - Łukasz Łuka-
siewicz, Grzegorz Gzowski.

Turniej Piłki 
Siatkowej 

Halowy Turniej 
Piłki Nożnej  

o Puchar 
Dyrektora ZDZ

Wyniki XVI Turnieju 
Tenisa Stołowego

W hali sportowej ROKiS 4 lutego br. odbył się VI  Halowy Turniej 
Piłki Nożnej o Puchar Dyrektora Zakładu Doskonalenia Zawo-
dowego, w którym o miano najlepszej drużyny rywalizowały ze-
społy chłopców ze wszystkich szkół średnich z terenu Miasta i Gmi-
ny Radzymin. Uroczystego otwarcia turnieju dokonali: dyrektor 
ZDZ Jerzy Stwora oraz dyrektor  Zasadniczej Szkoły Zawodowej  
Hanna Rostek-Sobańska.

W grze brało udział 5 za-
wodników (bramkarz i czte-
rech zawodników w polu), 
a czas gry wnosił 2 x 7 min.
Turniej rozegrano systemem 
„każdy z każdym” a w wyniku 
rywalizacji sportowej kolej-
ność miejsc przedstawiała się 

następująco: I miejsce - LO im. 
K. C. Norwida w Radzyminie; 
II miejsce - Zasadnicza Szko-
ła Zawodowa (uczniowie klas 
III); III miejsce - Zespół Szkół 
Terenów Zieleni; IV miejsce - 
Zespół Szkół z Wołomina; V 
miejsce - Zasadnicza Szkoła 
Zawodowa (uczniowie klas I i 
II). Najlepszym zawodnikiem 
turnieju wybrano Mariusza 
Rolę ucznia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej. Najlepszym bram-
karzem turnieju uznano Kry-
stiana Pisarka ucznia LO im. K. 
C. Norwida w Radzyminie.

Turniej przebiegał bez 

zakłóceń, w miłej i sportowej 
atmosferze. Trzy pierwsze ze-
społy otrzymały dyplomy oraz 
puchary, a wyróżniający się za-
wodnicy uhonorowani zostali 
pamiątkowymi statuetkami 
ufundowanymi i wręczonymi 
przez dyrektora Zakładu Do-
skonalenia Zawodowego Jerze-

go Stworę oraz dyrektora ZSZ 
Hannę Rostek-Sobańską (na 
zdjęciu powyżej).

Nagrodami dodatkowymi 
dla wszystkich startujących ze-
społów były piłki nożne. 

Prowadzącym rozgrywki 
oraz sędzią głównym był Pan 
Marek Szulc.
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Porady Księgowo-Prawne

doradztwo �nansowe, kredyty, leasingi,
factoring, biznesplany, dotacje unijne,
dotacje z urzędu pracy, szkolenia 

kompleksowa obsługa 
księgowa �rm

KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl

A 
O

l
Recepta

na brak gotówki
BIURO
KREDYTOWE
Ząbki
ul. Piłsudskiego 2
Dojazd do Klienta

Kredyty:
• Gotówkowe
  • Firmowe
   • Hipoteczne

Tel. 509 202 713

Nowym operatorem właści-
wym, zamiast Poczty Polskiej, do 
doręczenia przesyłek jest kon-
sorcjum InPostu, Polskiej Grupy 
Pocztowej oraz Ruchu. Konsor-
cjum nie posiada sieci swoich 
urzędów, jakimi dysponuje Poczta 
Polska. Nowy operator – Polska 
Grupa Pocztowa - współpracuje 
z punktami usługowymi, do któ-
rych odsyła po odbiór nieodebra-
nej przesyłki. Tylko część z nich 
to punkty obsługi interesantów 
PGP. Zdecydowanie częściej, to 
po prostu kioski „Ruch” i lokale 
dla których dostarczanie prze-
syłek sądowych stanowi bardzo 
uboczną działalność np. siedziby 
fi rm oferujących szybkie pożyczki, 
hurtownie chemii gospodarczej, 
sklepy etc.

Procedura odbierania listów 
poleconych pozostaje bez zmian. 
Nadal potrzebny będzie chociażby 
dowód osobisty, by odebrać list. W 
ujęciu praktycznym, nadal podpi-
sywać się należy na zwrotnym po-
twierdzeniu odbioru, a w przypad-
ku kuriera należy podpisać kartę 
doręczeń. Po dokonaniu podpisu 
uznajemy, iż skutecznie doręczono 
nam list polecony.

Problem zaczyna się w sytu-
acji, gdy adresat nie będzie mógł 
lub nie będzie chciał odebrać listu 
poleconego.  Ma być wdrożona 
procedura dwukrotnej awizacji – 
jak u dotychczas obsługującego 
operatora, ale to właśnie miejsca 
odbioru są bardzo kontrowersyj-
ne. Dodatkowo, poważne wątpli-
wości budzi kwestia zachowania 
w nich odpowiednich standardów 
prywatności i poufności oraz sam 
charakter placówek, w których za-
interesowani odbierać będą prze-
syłki z sądu. 

Bariery mentalne oraz róż-
nego rodzaju uprzedzenia wobec 
osób wydających nam przesyłkę,  
pojawiają się np., gdy nie dyspo-
nują one stemplem pocztowym, 
którym dysponują pracownicy 
Poczty Polskiej, i który to stempel, 
w świadomości znacznej części 
odbiorców przesyłek, jest swego 
rodzaju gwarantem zachowania 
należytej staranności. 

Zmiana operatora przez 
instytucje wymiaru sprawie-
dliwości wzbudza  bardzo duże 
emocje, bo odbiór listu z sądu  
lub prokuratury, to czasem być 
albo nie być w jakiejś sprawie. 
Sądy uznają bowiem dwukrot-
nie awizowaną, ale nieodebra-
ną przesyłkę za dostarczoną.  
Szukanie winnych zacznie się 
wtedy, gdy ktoś dwukrotnie nie 
odbierze listu i przepadnie mu 
ważny termin, lub dowie się np. 
od Komornika o prowadzonym 
postępowaniu egzekucyjnym, 
czy też wydanym wobec niego 
wyroku. 

Nie bądźmy zatem zdziwio-
nymi, gdy przyjdzie nam odebrać 
wezwanie do sądu czy na przesłu-
chanie w prokuraturze w sklepie 
ogólnospożywczym, bo m.in. te  
placówki nowy operator deklaru-
je jako punkty do odbioru awiza. 
Pozostaje pytanie, jak ma się do 
tego tzw. „powaga sądu”, której 
obrażenie np. nieodpowiednim 
zachowaniem lub strojem kosztu-
je kilkaset złotych.

Miejmy zatem nadzieję, że to 
trudne dobrego początki.

Iwona Nowak
aplikant radcowski 

w Kancelarii  Doradztwa 
Prawnego i Podatkowego  

  Honestus sp. z o.o. 

Początek bieżącego roku przyniósł nowe zasady doręczania przesyłek 
z sądów i prokuratur. Od 1 stycznia 2014 r. nastąpiła zmiana operatora, 
który dostarczy wezwania  i inne pisma skierowane do nas z w/w insty-
tucji. 

Trudne początki nowego systemu

W sobotę 8 lutego człon-
kinie Koła Gospodyń Wiej-
skich w Dąbrówce niezwy-
kle uroczyście uczciły swoje 
10-lecie. W lokalu Ochotni-

czej Straży Pożarnej jubilatki 
przygotowały bardzo bogaty 
program artystyczny i nie tyl-
ko. Na wytwornej biesiadzie 
z oprawą muzyczną na żywo 

serwowane były wymyślne 
dania na gorąco, sałatki, ciasto 
i inne smakołyki, wszystko 
przygotowane własnoręcznie 
przez gospodynie imprezy.

Swoją obecnością na tak 
ważnej uroczystości  zaszczy-
cili: wójt gminy Dąbrówka Ta-
deusz Bulik, dyrektor Gmin-
nego Centrum Kultury Anna 

Maniecka, przedstawiciele z 
ZKiOR w Ostrołęce, właści-
ciele fi rmy cukierniczej - pań-
stwo Maria i Tadeusz Krzyża-
nowscy (sponsorzy  imprezy), 
członkinie KGW Chajęty, 
Chruściele, Miąse oraz  inni 
goście i sympatycy.

Były życzenia, odśpie-
wano  również „Sto lat”  dla 
aktywnie i prężnie działają-
cego koła,  które odnosi wiele 
sukcesów mając istotny udział 
w podnoszeniu poziomu kul-
tury społeczności lokalnej.   
Ogromnym wyróżnieniem 
dla KGW w Dąbrówce było 
zajęcie 2 miejsca w 2 edycji 
Ogólnopolskiego Festiwalu 
Piosenki Ranczerskiej Wil-
kowyjce w kategorii: „Pierogi 
Sulejukowej”.

Władze gminy z wój-
tem Tadeuszem Bulikiem na 
czele wspierają działalność 
Koła Gospodyń Wiejskich. 

Za jedno z ważniejszych 
osiągnięć gminy miesz-
kańcy uważają uchwalenie 
miejskiego planu zagospo-
darowania przestrzennego, 
dzięki czemu powstają nowe 
fi rmy i zwiększa się liczba 
osób zameldowanych w Dą-
brówce.

Podsumowując, im-
preza była bardzo udana, 
trwała do późnych godzin 
wieczornych, wszyscy byli 
w szampańskich nastrojach. 
Na pewno na długo zostanie 
w pamięci i sercach. Do na-
stępnego Jubileuszu!

 Jadwiga Powała

Warszawa rozwija się, ale 
czy harmonijnie? Docierają 
do nas wiadomości o wcze-
śniejszym sprzedawaniu dzia-
łek, do których potem podat-
nicy dopłacają, na przykład 
na wykup gruntu pod drogi, 
bo wcześniej Miasto z prawa 
pierwokupu nie skorzystało. 
Potrzebna jest ostrożność i 
wnikliwość odnosząca się do 
operacji związanych z prze-
strzenią publiczną. Warto i 
należy zadbać o transparent-
ność transakcji, zwłaszcza 
tych, które obejmują działki 
Skarbu Państwa, przy zacho-
waniu życzliwości dla poten-
cjalnych inwestorów.

Klub Przyjaciół Rember-
towa proponuje branie spraw 
lokalnych w ręce wszystkich 
mieszkańców, poszerzając 
krąg ludzi wtajemniczanych w 
procesy decyzyjne. Za chwilę 
znane nam w każdej miej-
scowości wąskie grono ludzi 
zacznie rozgrywać walkę o 
władzę i będą obiecywać. Za-
cznijmy pytać, co dotychczas 
osiągnęli w staraniach na 

rzecz rozwoju swojej miej-
scowości, że chcą, by ich do 
godności i obowiązków rad-
nych upoważnić? Aby nie 
powtarzały się sytuacje, że 
po wyborach mówili, że nic 
się zmienić nie da, gdy to 
nie jest prawda. Pytamy się 
wszystkich radnych i zarządy 
Dzielnicy, co zrobili na rzecz 
kreowania Centrum Rem-
bertowa, najważniejszej prze-
strzeni publicznej Dzielnicy? 
Niektórzy z radnych jeszcze 
dziś mówią, że to nie ich pro-
blem, bo to niby sprawa wła-
ścicieli działek! Bzdura. Obie 
opcje rządzące w tej kadencji 
Rembertowem nie podjęły się 
projektowania razem z miesz-
kańcami Centrum Rember-
towa. Dlaczego? Bo nie było 
praktykowane animowanie 
przestrzeni publicznej, jedne-
go z podstawowych czynni-
ków rozwoju. Tymczasem w 
ładnej publicznej przestrzeni 
będą chętniej ludzie przeby-
wać, z sobą rozmawiać, odpo-
czywać, integrować się, wspól-
ne problemy omawiać.

Przestrzeń publiczną po-
winni kreować mieszkańcy 
w ramach miejscowego pla-
nu zagospodarowania prze-
strzennego. Działki Skarbu 
Państwa przy Stacji PKP, 
własność wszystkich Polek i 
Polaków, którymi PKP tylko 
administruje, postanowio-
no zbyć przed uchwaleniem 
mpzp, co by było wielkim 
błędem, bo ograniczono-
by wpływ mieszkańców na 
tworzenie swojej publicznej 
przestrzeni. Gdy tylko Klub 
Mieszkańców Rembertowa 
w 2013 roku podjął działania 
na rzecz otwartych uzgodnień 
dzielnicowych dążeń, wtedy 
działki Skarbu Państwa przy 
Stacji PKP ktoś postanowił 
zbyć. Gdyby przetarg przepro-
wadzony w PKP SA 17 grud-
nia 2013 roku zatwierdzono, 
to: 1) podatnicy musieliby 
odkupić na przykład po-
szerzenie ulicy Pociskowej, 
albo pozostawić możliwe do 
usunięcia blokowanie dojaz-
du do Stacji PKP, 2) nadal w 
Rembertowie nie będzie ele-

Jubileusz 10-lecia KGW w Dąbrówce

Nasza publiczna przestrzeń ganckiego publicznego szale-
tu, 3) nowi właściciele zaczną 
lobbować budownictwo w 
górę, nieprzyjazne dla miesz-
kańców, tam gdzie mają się 
ludzie spotykać, itd. Prosimy 
zatem mieszkańców Rember-
towa o bronienie Rembertow-
skiej Agory, potencjalnie przy-
jaznego ludziom miejsca spo-
tkań. Wstępnie naszą prze-
strzeń wspólną dla wszystkich 
mieszkańców Rembertowa 
i dla naszych gości, równie 
ważną jak nasze mieszkania, 
zaprojektowała arch. Małgo-
rzata Matusiak (wizualizacje 
dostępne na stronie www.re-
gionalna.waw.pl).

Działki Skarbu Państwa 
w Centrum Rembertowa po-
winno się zbywać inwesto-
rom po uchwaleniu miejsco-
wego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego, z Agorą 
Rembertowa o wysokości do 
12 metrów. Ta na przykładzie 
przedstawiona zasada wszę-
dzie powinna obowiązywać.

Włodzimierz Kasprzycki
Małgorzata Matusiak

Andrzej Miąsek
Witold Potęga
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Zarząd Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. z siedzibą 
w Wołominie, ul. Graniczna 1, informuje mieszkańców Miasta i Gminy Wołomin, 
że od dnia 01.03.2014 roku do dnia 28.02.2015 roku na obszarze Miasta i Gminy 
Wołomin obowiązują następujące taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków (w złotych, ceny netto):

WODA III 2014 – II 2015

1. cena: 3,50 zł/m³

2. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę:
a) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza głównego 
b) dla odbiorców korzystających z lokali w budynku wielolokalowym
c) dla odbiorców rozliczanych na podstawie przepisów dotyczących przeciętnych norm zużycia 
wody
d) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza mierzącego ilość wody bez-
powrotnie zużytej

6,68 zł/odb./m-c
3,70 zł/odb./m-c
5,16 zł/odb./m-c

3,70 zł/odb./m-c

ŚCIEKI BYTOWE I PRZEMYSŁOWE III 2014 – II 2015

1. cena – pierwsza grupa odbiorców (ścieki bytowe): 8,12 zł/m³

2. cena – druga grupa odbiorców (ścieki przemysłowe): 10,73 zł/m³

3. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę:
a) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza głównego
b) dla odbiorców korzystających z lokali w budynku wielolokalowym
c) dla odbiorców rozliczanych na podstawie przepisów dotyczących przeciętnych norm zużycia 
wody
d) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania urządzenia pomiarowego

5,16 zł/odb./m-c
2,19 zł/odb./m-c
5,16 zł/odb./m-c

6,68 zł/odb./m-c

WODY OPADOWE I ROZTOPOWE III 2014 – II 2015

1. cena dla odbiorców rozliczanych za ilość ścieków:
2. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę: 
a) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania urządzenia pomiarowego
3. cena dla odbiorców rozliczanych w inny sposób niż w oparciu o wskazania urządzenia pomia-
rowego:
4. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę:
a) dla odbiorców rozliczanych w inny sposób niż w oparciu o wskazania urządzenia

5,88 zł/m³

6,68 zł/odb./m-c

6,48 zł/jednostka pomiarowa/rok

5,16 zł/odb./m-c

OPŁATA ZA PRZYŁĄCZENIE III 2014 – II 2015

1. stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych: 252,00 zł/przyłącze

OPŁATA ZA PRZEKROCZENIE WARUNKÓW WPROWADZANIA ŚCIEKÓW III 2014 – II 2015

1. stawka opłaty za przekroczenie warunków wprowadzania ścieków do urządzeń kanalizacyj-
nych:
a) dla I kategorii ścieków:

b) dla II kategorii ścieków:

c) dla III kategorii ścieków:

150 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych
200 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych
250 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych

Zarząd Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. z siedzibą 
w  Wołominie, ul. Graniczna 1, informuje mieszkańców Miasta Kobyłka, 
że  od dnia 01.03.2014 roku do dnia 28.02.2015 roku na obszarze Miasta 
Kobyłka obowiązują następujące taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków (w złotych, ceny netto):

WODA III 2014 – II 2015

1. cena: 3,51 zł/m³

2. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę:
a) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza głównego lub wodomierza 
mierzącego ilość wody bezpowrotnie zużytej 
b) dla odbiorców korzystających z lokali w budynku wielolokalowym 
c) dla odbiorców rozliczanych na podstawie przepisów dotyczących przeciętnych norm zużycia 
wody 
d) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza mierzącego ilość wody 
bezpowrotnie zużytej

6,68 zł/odb./m-c

3,70 zł/odb./m-c
5,16 zł/odb./m-c

3,70 zł/odb./m-c.

ŚCIEKI BYTOWE I PRZEMYSŁOWE III 2014 – II 2015

1. cena – pierwsza grupa odbiorców (ścieki bytowe): 8,22 zł/m³

2. cena – druga grupa odbiorców (ścieki przemysłowe): 10,44 zł/m³

3. opłata abonamentowa na jednego odbiorcę:
a) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania wodomierza głównego
b) dla odbiorców korzystających z lokali w budynku wielolokalowym
c) dla odbiorców rozliczanych na podstawie przepisów dotyczących przeciętnych norm zużycia 
wody
d) dla odbiorców rozliczanych w oparciu o wskazania urządzenia pomiarowego

5,16 zł/odb./m-c
2,19 zł/odb./m-c

5,16 zł/odb./m-c
6,68 zł/odb./m-c

OPŁATA ZA PRZYŁĄCZENIE III 2014 – II 2015

1. stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych: 252,00 zł/przyłącze

OPŁATA ZA PRZEKROCZENIE WARUNKÓW WPROWADZANIA ŚCIEKÓW III 2014 – II 2015

1. stawka opłaty za przekroczenie warunków wprowadzania ścieków do urządzeń 
kanalizacyjnych:
a) dla I kategorii ścieków:

b) dla II kategorii ścieków:

c) dla III kategorii ścieków:

150 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych
200 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych
250 % ceny za 1 m³ ścieków 
przemysłowych

Z inicjatywy Janiny Kacprzak, sołtys Ossowa oraz miejsco-
wej Rady Sołeckiej 13 lutego br., odbyło się spotkanie burmistrza 
Ryszarda Madziara z mieszkańcami. W spotkaniu udział wzięli 
również Paweł Seweryniak, naczelnik Wydziału Urbanistyki w 
Urzędzie Miejskim w Wołominie oraz Maksym Gołoś, dyrektor 
Samorządowej Instytucji Kultury „Park Kulturowy Ossów - Wrota 
Bitwy Warszawskiej 1920 roku”.

Burmistrz Wołomina na początku zebrania przypomniał, że 
mieszkańcy Ossowa od dawna oczekiwali zmiany granic parku kul-
turowego, a co za tym idzie - poprawy warunków inwestycyjnych 
w Ossowie. Jak podkreślił burmistrz, tylko dzięki determinacji i za-
angażowaniu pracowników urzędu miejskiego, udało się przesunąć 
granice parku i odblokować tysiące metrów kwadratowych okolicz-
nych gruntów pod zabudowę jednorodzinną. 

Kolejna część spotkania z mieszkańcami dotyczyła Wo-
łomińskiego Budżetu Obywatelskiego 2015 roku. Mieszkań-
cy Ossowa mieli okazję zapoznać się ze szczegółami projek-
tu, na którego realizację został przeznaczony 1 milion złotych. 
Akcja „Milion dla Mojego Wołomina” obejmuje swoim zasięgiem 
oczywiście całą gminę Wołomin, w tym także Ossów. Od 5 lutego 
mieszkańcy mają możliwość składania projektów w ramach budże-
tu obywatelskiego. Propozycje można składać do 20 marca.

Budowa ulicy Grabicznej w Ossowie była kolejnym ważnym te-
matem poruszonym w czasie spotkania z mieszkańcami. Burmistrz 
przypomniał, że w tej chwili przygotowywana jest dokumentacja 
niezbędna do ogłoszenia przetargu na wykonawcę prac związanych 
z budową. Podkreślił, iż łączny koszt inwestycji będzie wynosić po-
nad 7,5 miliona złotych, z czego na rok 2014 przeznaczony jest 1 mi-
lion złotych. Jeżeli poprzetargowa wartość inwestycji będzie niższa, 
wtedy będzie można skrócić czas budowy drogi do dwóch lat.

Ostatnia część spotkania dotyczyła koncepcji budowy mu-
zeum. Dyrektor Samorządowej Instytucji Kultury „Park Kulturowy 
– Ossów Wrota Bitwy Warszawskiej 1920 roku” zaprezentował ze-
branym wizualizację przyszłych obiektów.

Razem dla Ossowa

Dotacje dla sportu
Uroczyste podpisanie umowy z MUKS „Huragan” Wołomin 

odbyło się 14 stycznia w Urzędzie Miejskim w Wołominie. Siat-
karze otrzymali 78.500 złotych. Podpisy pod umową złożyli bur-
mistrz Wołomina Ryszard Madziar oraz prezes Stowarzyszenia 
Międzyszkolny Uczniowski Klub Siatkówki „Huragan” Wołomin 
Zbigniew Paziewski (na zdjęciu).

- Wasze dotychczasowe sukcesy udowadniają, że warto w was in-
westować – powiedział burmistrz Ryszard Madziar do obecnych na 
sali przedstawicieli klubu siatkarskiego. - Wiem, że przyznane przez 
gminę środki zostaną dobrze wykorzystane i pomogą wam w rozwoju, 
a wy, reprezentując Wołomin poza jego granicami, przyczynicie się 
tym samym do promocji naszej gminy. Zawsze możecie liczyć na moje 
wsparcie – dodał.

Obecny na spotkaniu dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 
„Huragan” Wołomin, Piotr Szulc, przypomniał, że burmistrz wpro-
wadził w życie także finansowanie sportu przez wołomińskie spółki 
miejskie. Projekt jest w tym roku kontynuowany, co pozwala zaspo-
koić bieżące potrzeby i myśleć o dalszych rozgrywkach.

- Chcielibyśmy podziękować panu burmistrzowi za wsparcie. Li-
czymy, że to dopiero początek współpracy, bo dzięki temu będziemy 
w stanie odbudować silny ośrodek siatkarski – dodał trener siatkarzy, 
Maciej Alancewicz.

W konkursie ofert z zakresu rozwoju sportu w gminie Woło-
min „Realizacja programów szkolenia sportowego seniorów” udział 
wzięły także klub piłkarski PWKS „Huragan Wołomin” i koszykar-
ski - UKS „Huragan”, które otrzymały odpowiednio 78.500 oraz 
43.000 złotych. 

(Inf. UM Wołomin)
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TOKFREZ toczenie, frezowanie, 
ostrzenie narzędzi, cnn, tig, 3d, 
koła zębate wykonuję. TOKFREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/787-61-80

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Produkcja i remont pomp, 
usługi tokarskie. 

Kobyłka, ul. M.Konopnickiej 12. 
Tel./fax: (22) 786 86  80, 

512 375 131

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Hydraulika, wod. - kan., gaz, 
co, piece, usługi kominiarskie z 

uprawnieniami, tel. 696-321-228

Docieplenia budynków, adaptacja 
poddaszy, malowanie obiektów, 

tel. 500-256-311

MARKSBUD usługi kontenerami 
Mariusz Toczyński, Ząbki, wywóz 
odpadów budowlanych, gruzu, 
ziemi, piachu. Tel. 698-214-790

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk Ko-
byłka ul. Ketlinga 4 tel. 602 388 709

• Malowanie, gładź, glazura i  tera-
kota, tel. 530-069-187

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• Remonty. Tel. 512 527 434            
marbud@onet.com.pl

• Ocieplenia, elewacje, malowanie 
dachów, ogrodzeń. Tel. 668 155 973

• TOM-BUD Tynki Posadzki egregatem 
514632272

PRACA

USŁUGI

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• Pranie dywanów tapicerek samocho-
dowych, meblowej tel. 519 104 768

• USŁUGI TAPICERSKIE SOLIDNIE, 
                tel. 795 457 654
• Remonty, wykończenia mieszkań A-Z, 

tel. 510383044
• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 

solidnie. Tel. 502 053 214
• Remonty. Tanio i solidnie. Tel. 784 23 52 38
• Wycinka, przecinka, karczowanie, planto-

wanie, czyszczenie lasów. Tel. 691-564-249

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Sprzedaż nowych mieszkań w Rem-
bertowie. Tel. (22) 781-01-48

• Sprzedam działkę rekreacyjno-bu-
dowlaną, w tym 0,5 ha lasu sosno-
wego. 500 m od Narwii. Miejscowość 
Michałowo w gminie Goworowo, po-
wiat ostrołęcki. Tel. 507 827 217

• Sprzedam dom w Radzyminie do 
zamieszkania, centrum Radzymina, 
tel. 501-260-472

• Sprzedam dom w Dobczynie, pow. 
130 m, media, tel. 500-256-311

• Ekspresowe przepisywanie na kompute-
rze. Tel. 608 125 001

• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 
stebnówka. Tel. 606 733 551 

• Zatrudnię Asystentkę w Centrum Die-
tetycznym Naturhouse w Ząbkach. 
Wymagania: Miła aparycja, łatwość 
nawiązywania kontaktu z klientem, 
zaangażowanie, sumienność, odpo-
wiedzialność w pracy. Doświadczenie 
w handlu, w sprzedaży bezpośredniej 
obsłudze klienta. Wykształcenie: mile 
widziane wyższe. Telefon kontaktowy 
605697405, email: iimm@interia.pl

• Energoelektronik - projektowanie i i 
uruchamianie urządzeń energoelek-
tronicznych, wykształcenie techniczne, 
Zielonka, tel. 22 713 81 97

• Technik uruchamiania płyt PBC - czy-
tanie i lutowanie schematów elektro-
nicznych, wymagane uprawnienia SEP. 
Zielonka, tel. 22 713 81 97

• Zatrudnię opiekunkę do dziecka. Kobył-
ka tel. 608 763 406

• Sprzedam samochód na części: silnik 
Forda 1,3 po kompletnym remoncie, 
skrzynia biegów oraz 5 kół (opony w 
b.dobrym stanie). Tel. 507 827 217

• Sprzedam samochód Warszawa Kombi 
r.1971. Tel. 720 581 162

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Naprawa obuwia. 
Napy, szycie. 

Wołomin, ul. Kościelna róg Reja 
(vis a vis ZUS). Tel. 603 364 508

Ząbki ul. 3 Maja 10 lok.10 II p.
tel./fax 22 781 44 56

tel. 601 898 715
www.metropolis.waw.pl

www.agencjametropolis.gratka.pl
e-mail: biuro@metropolis.waw.pl

Poszukujemy mieszkań, domów, 
działek do kupna i wynajmu

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Przeprowadzki. Tel.  603 625 805

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Tynki, posadzki maszynowe, 
prace wykończeniowe, elewacje

Kontakt: 602 598 249

Układanie glazury, terakoty, 
malowanie i inne. Tel. 606-826-224

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej, odwodnienia i 
drenaże. Tel. 502-404-196

Drewno kominkowe, opałowe 
i na rozpałkę, w wałkach. 

Tel. 691-471- 460

Przyjmę do pracy krawcową. 
Ząbki, ul. Moniuszki 12, 

tel. 693-585-070

Sprzedam drewno kominkowe. 
Tel. 789 33 05 22

SAN - BUD Tynki gipsowe 
agregatem materiałem firmy 

KNAUF. Leszek Nasiłowski. 
Tel. 603 625 805

Sprzedam drewno do pieców 
i kominków: klocki dębowe 
w cenie 125 zł/mb, brykiet 

drzewny - 530 zł/t. Transport 
gratis. Tel. 508 193 081

SKUP złomu, metali 
kolorowych, makulatury i folii. 

Sprzedaż węgla.
Wołomin, ul. Armii Krajowej 22

tel. 604 914 179

Pranie tapicerek samochodowych 
i meblowych, dywanów 

i wykładzin oraz innych. Szewc. 
Dorabianie kluczy. 

Tel. 602 620 616, 600 266 003 

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Mechanika samochodowa 
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72
tel. /22/781-82-63, 603-528-562

www.automechanik.com.pl

Kostka brukowa i granitowa. Układanie 
i sprzedaż. Wyburzanie i rozbiórki 

różnych obiektów. Sprzedaż piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia. 

Tel. 604 40 58 26, (22) 787 99 42

Cyklinowanie, kompleksowe usługi 
parkieciarskie, tel. 600-716-938 

e-mail:krzysztofparkieciarz@wp.pl

Meble
kanapy, fotele, narożniki, 

stoły, krzesła.
Sprzedaż i naprawa.

Kobyłka, ul. Długosza 4
Tel. 503 983 738, (22) 786 11 05

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa � rm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fi n.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

Układanie kostki brukowej,  
tanio i solidnie, tel. 696-053-958

betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055

Domowe stacje uzdatniania wody, 
odżelaziacze, odmanganiaczne, 

zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Drewno opałowe 
kominkowe, klocki 

dębowe, brykiet 
paczkowany

Od 500 zł tona!
Atrakcyjne ceny! 

Transport!
Nadma Jaworówka k/Kobyłki 
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

Zawiozę do ślubu. 
Mercedes klasy E oraz BMW Serii 5. 

Tanio. 
Tel. 508-456-046

ANKARO
Ząbki, ul. Górnośląska 40
Tel./fax: (22) 781 72 52

kom. 501-730-682
www.oknaankaro.com.pl

PROMOCJE 
DO 35%

parapety, żaluzje, rolety

OKNA

Wiktor Szczęsny

HOLOWANIE POJAZDÓW
Rafał Krogulec tel. 601 717 458

MECHANIKA, BLACHARSTWO
LAKIERNICTWO, WULKANIZACJA
05-200 Wołomin-Duczki, ul. Zachodnia 2

tel. kom. 601 717 385

Rafał
W

TWO

KIEROWNIK BUDOWY
nadzory, inwentaryzacje,

odbiory mieszkań,
kosztorysy

792 632 792
www.kierownik.warszawa.pl

KSERO, FAX
SKANOWANIE

do jpg, pdf

PAT, Warszawa Rembertów
ul. Czerwonych Beretów 6

tel. 22 673 41 27, 607 670 806
www.pat.waw.pl



WYDAWCA: AB PERFEKT
Nakład: 21,5 tys.

REDAKTOR NACZELNA:
URSZULA SZALIŁOW

Dyżur redakcyjny: 
wtorek 16.00-17.30

tel. 600 29 31 29

ADRES REDAKCJI:
Ząbki, ul. Skorupki 7A (II p.) 
tel./fax: (22) 781 67 13

e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

e-mail: abperfekt@interia.pl
Redakcja zastrzega sobie prawo do 
skracania tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwraca-
my. Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy.

REMBERTÓW * ZĄBKI * ZIELONKA * MARKI * KOBYŁKA * WOŁOMIN *RADZYMIN * TŁUSZCZ

Wystawiamy zaświadczenia do 
wyrejestrowania pojazdów 

oraz wycofania OC. 
Oferujemy bezpłatny transport. 

MARKI ul. Okólna 38
tel. /22/ 771-34-39, 

607-664-409, 
601-07-88-52

Nieodpłatna 
kasacja pojazdów

21-23 LUTEGO 2014 r.
KOBYŁKA, HALA ZESPOŁU
SZKÓŁ PUBLICZNYCH nr 2 
ul. ORZESZKOWEJ 1/3

ORGANIZATORZY:
POLSKI ZWIĄZEK KICKBOXINGU

MKS WICHER KOBYŁKA

MIEJSKI OŚRODEK KULTURY W KOBYŁCE

OSIR "WICHER" W KOBYŁCE

PATRONAT BURMISTRZA 

MIASTA  KOBYŁKA:

ROBERTA ROGUSKIEGO

21-23 L21-23 L21-23 L21-23 L21-23 LUTEGO 2014 rUTEGO 2014 r

PATRONI MEDIALNI:

PUCHAR POLSKI SENIORÓW 

I MISTRZOSTWA POLSKI 

JUNIORÓW W KICKBOXINGU  

 W FORMULE KICK LIGHT


